
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet , torsdag d. 17.01.2013 kl. 18:30 
 

Til stede:  Erik, Heinrich, Carsten, Marius, Lars, Bent, Asger ,Nicolai (observatør) 
 
Fraværende: Anders 
 
 
Dansk Sejlunion (Lillebælt Sydkreds) v. Jan og Svend redegjorde for, hvad HSC kan bruge 
kredsen til i forbindelse med aktivitetsprægede formål. Der henvises i øvrigt til kredsens 
nye hjemmeside:     www.sejlsportsyd.dk  

 
 

1. Tilføjelser til dagsordenen 
 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 
 

1. Referatet fra bestyrelsesmødet d. 13.12.2012 blev underskrevet , Heinrich 
underskrev referat fra forrige bestyrelsesmøde. 

 
Meddelelse fra formanden 
 

1. Sangbogsudvalget bevilges kr. 6.821,- kr. + moms, til trykning af 500 stk. 
sangbøger med 40 sømandssange og 20 viser. En kasse med 100 stk. vil befinde 
sig i clubhuset, resten vil blive udbudt til salg for kr. 25,- pr. stk. 

2. HSC vil ansøge Kommunens prioriteringsmidler om 40.000 kr. til renovering og 
udvendig vedligeholdelse af clubhuset, ansøgningsfrist udløber 1.marts. 

3. Bestyrelsen  indkalder Fa. Åge Jørgensen VVS, der har leveret og installeret 
vamtvandsanlægget, for at gennemgå installationen. Der skal være varmt 
bruservand til gæstesejlerne til sommer. Evt. kan der blive tale om at indkalde en 
uvildig ekspert til at se på installationen for at finde ud af, hvad der er galt. 

4. HSC's status i CVR registret er blevet opdateret. 
5. Klubhusudvalget indhenter tilbud på ændringer af adgangsforholdene og dørlåse. 
6. Lånet i Nykredit bliver indfriet til marts, restgæld kr. 56.704,- kr. 
7. Der har været 2 udmeldelser ifm.medlemsopdateringen. 
8. BEAS vil gerne demonstrere automat og lave driftsoverslag. 
9. Det nye webhotel har ikke været problemfrit, men web-hjælper har arbejdet ihærdigt 

på at løse problemerne. 
 
4. Næstformand 
 

1. Nogle ansvarsforsikringer har været dobbeltforsikret, det er rettet. Der tegnes en 
bestyrelses-ansvarsforsikring til kr. 1200,- årligt. 

2. Ungdomsafdelingen har opdateret listen af forsikrede både og trailere og 
forsikringerne tages op til en revurdering. 

 
5. Kasserer 
 

1. Har haft meget travlt med at rette telefonnumre og sætte sig ind i alle funktionerne. 



 

 

2. Hotspot i klubhuset overvejes at blive erstattet med internet. 
3. Status i oktober 2012, beholdning af vimpler, emblemer m.m. er på plads. 
4. Lars og Marianne Christensen tager på DGI kursus i administration og 

økonomistyring. 
 
6. Sekretær 
 
 
 
7. Medlemsforhold 
 
Nyt punkt på dagsordenen, behandling af ind- og udmeldelser, tildeling og ændring af 
bropladser mv. 
 
 
Status og beretning fra udvalgene: 
 

8. Ungdomsudvalg 
 
9. Broudvalg 
 

1. Udskiftning af planker m.v. sættes i gang når vejret tillader det. 
2. Enkelte bestyrelsesmedlemmer ønsker navn på kranførerne før 

søsætningsdagene. Havnemester snakker med kranførerne! 
 
10. Pladsudvalg 
 

1. Ønske om kasse til åg og stropper? Kranførerne kommer med et udkast. 
2. Stropper og åg tjekkes af Certek. 

 
11. Sejludvalg 
 

1. På cykelturen, d. 9.marts, kan vi bese aluminiumafdelingen hos BSI 
 
12. Eventuelt 
 
 
 
Med venlig hilsen 
Asger Sorgenfri 
Sekretær 
 
 
 
 


